Lettermuur

In de klas zijn wij regelmatig bezig met de cijfers en letters. 
[bookmark: _GoBack]Als u uw kind wilt helpen bij het noemen van de letters is de juiste uitspraak heel belangrijk. We spreken ze uit zoals we ze horen. Hieronder kunt u lezen welke uitspraak bij de letters horen:
Medeklinkers:
b - niet bee, maar bu met een bijna onhoorbare u.
d - niet dee, maar du met een bijna onhoorbare u.
f - niet ef, maar f, als in geef.
h - niet haa, maar hu met een bijna onhoorbare u.
j - niet jee, maar j zoals in jas.
k -  niet kaa, maar k als in koek.
l -  niet el, maar l als in los.
m -  niet em, maar m als in maan.
n - niet en, maar n als in neus.
p - niet pee, maar p als in pen.
r - niet er, maar r als in roos.
s -  niet es, maar s als in sok.
t - niet tee, maar t als in teen.
v - niet vee, maar v als in vis.
w - niet wee, maar w als in weg.
z - niet zet, maar z als in zeep.
Korte klanken:
a - niet aa, maar a als in bak.
e - niet ee, maar e als in zes.
i - niet ie, maar i als in vis.
o - niet oo, maar o als in top.
u -  niet uu, maar u als in put.
Lange klanken:
aa - aaaa langgerekt
ee - eeee langgerekt
oo - oooo langgerekt
uu - uuuu langgerekt
Tweetekenklanken:
ie                   ij
eu                  ei
ui                   au
oe                  ou

